

English Worship Celebration

We Worship God Through...

Meditation	Together
Opening Prayer	Together
Praise	
Prayer	Jimmy Lee
Advent Video – “Love”	
Scripture	Matthew 2:1-12
God’s Word – “Get Real This Christmas, Part 2: What Are You Going to Do With Jesus?”	Bruce Wong
Response Song	
Welcome/Announcements/Benediction	Bruce Wong

Announcements

Are you new to CCIC? WELCOME, and thank you for worshipping God with us! Please fill out the yellow welcome form at the back of each pew and leave it face down on the pew; we’ll pick it up. We look forward to meeting you upstairs after the worship.

After Worship Service: No Sunday School Classes today, instead we will have fellowship, video on Luke 1-2, sharing your memorable Christmas story, Christmas songs, special Christmas desserts and introduce a new Alpha class at 3rd floor Fellowship Hall. Sunday School Classes will resume next Sunday.

Family Lunch Today: Let's do more than just eat with the youth; take advantage of this time to build some bridges across the generations.

Mission Prayer Meeting: Everybody is welcome to join and pray for our missionaries in Room 311 today from 12:30 pm to 1:30 pm.

Praise and Porridge Night: Come on Sunday, Dec. 31 to Sanctuary B at 7:00 pm to praise God for what He has done and to pray for one another. After that, we will go to the third floor Fellowship Hall to have some porridge together. The church will provide the porridge; bring your own fixings.

2017 Year-end Contributions: Donation Statements will be mailed before January 31, 2018. If you had moved in 2017, please contact Christina Yip at cyipccic@gmail.com with your current address. Donations must be postmarked by Dec 31 or set up for direct debit from account at ccic-sj.org by Dec 28 before 1:00 pm or debit card by Dec. 31 before 1:00 pm so they can be included.

Lost and Found: Dec. 31 is the last day to check the “Lost and Found” corner on the 1st floor Fellowship Hall close to restrooms; all unclaimed items will be donated without further notice.

Next Week’s Speaker: Bruce Wong, Matthew 13:47-50, “What’s In Your Net?”

Abound Fellowship (College and Young Professionals): Every Sunday from 6:30 pm to 8:00 pm at the third floor Fellowship Hall. For more information, check Abound CCIC San Jose on Facebook or contact Eric Yau at erictyau@gmail.com or David Yu at dyu.ccic@gmail.com.

Men’s Ministry: Monthly small groups for spiritual growth through sharing, Biblical application, and mutual accountability. Contact Stan Lim at slim.ccic@gmail.com or Kevin Lio at kevinlio@gmail.com.

Women’s Ministry: Monthly small groups for spiritual growth, life applications & encouragement. Contact Joyce Ang at joycebhtan@gmail.com.

Prayer Ministry: If you have a prayer request, please contact David Yu at dyu.ccic@gmail.com.

Homegroup Ministry: Serving the church family through Bible study, prayer and mutual care. Contact Jill Lo at JillKhiew@allstate.com.

Sports Ministry: Basketball - Sundays, 4:15 - 6:15pm, at the Campbell Community Main Gym. Contact Sunny Yee at sky.bball@gmail.com.

Ping Pong - Sundays, 3:00 - 6:00pm, at CCIC, first floor Fellowship Hall. Contact TC Chai at tcchai@yahoo.com.

Sunday Services	Usher	Nursery	Shuttle	Refreshment/ Lunch Set-up
Dec.	Transformers	Seasons	-	Abundant Livers
Jan.	Seasons	OAK	Theophilus (1/7)	Salt

English Ministry 英語部

Worship	:	Sunday 9:15 am - 10:30 am
Christian Education	:	Sunday 11:00 am - 12:00 pm
Communion	:	4 th Sunday during worship
Prayer Meeting	:	4 th Sunday

Youth Ministry 英語青少年部

Worship	:	Sunday 10:45 am - 12:00 noon
Sunday School	:	Sunday 9:15 am - 10:15 am
Christians In Action (CIA)	:	Friday 7:45 pm / Saturday 7:00 pm

Children Ministry 兒童部

Worship 兒童崇拜	:	Sunday 主日 9:15 am - 10:30 am
Sunday School 主日學	:	Sunday 主日 10:45 am - 12:00 noon
AWANA 兒童團契	:	Friday 週五 7:30 pm / Saturday 週六 7:00 pm (September-June)

主日奉獻 Weekly Offering				
Last Week 上星期		Month-to-Date 本月累積	Monthly Need 每月所需	Still Needed 本月仍需
General Fund 經常費	67,066.76	123,349.61	115,000.00	-
Mission 宣道基金	15,460.00	23,680.00	15,000.00	-

基督徒會堂

Chinese Church in Christ



今年主題

「成全聖徒，各盡其職，建立基督的身體。」

以弗所書 4:12

Church Theme

"Disciples Making Disciples"

Ephesians 4:12

12 - 24 - 2017

1490 Saratoga Avenue, San Jose, CA 95129

Tel: (408) 364-2246 Fax: (408) 364-2226

Web Site: www.ccic-sj.org

E-mail: ccic-sj@hotmail.com

報告及代禱事項

- 1.歡迎新朋友:** 感謝神, 您能來與我們一同敬拜神。如果您還沒有填寫來賓卡, 請向招待領取並填寫以便聯絡。會後請留步, 在一樓餐廳備有午餐, 歡迎一同進餐。
- 2.冬令會信息錄音,** 都已經放在教會網站上, 請至下列網址收聽, <http://mandarin.ccic-sj.org/>。
- 3.粵語部**將於本星期五 (12/29) 晚上 7:45 在 321 課室舉行「年終感恩分享、禱告會」, 請弟兄姐妹抽空出席, 共享主恩。
- 4.錫安團契、青年團契** 12/29 沒有聚會, **良友團契** 12/30 沒有聚會。
- 5.姐妹會,** 12月19日至1月9日沒有聚會。新學年將從2018年1月16日恢復聚會。
- 6.2017年奉獻收據,** 如果您在今年更換過地址, 請在12月28日之前通知 Christina Yip (cyipccic@gmail.com) 以便更新您的資料。奉獻收據將於2018年1月31日前寄出。
- 7.溫馨提醒,** 教室使用完畢後請將椅子折疊好靠牆放, 並且將教室內的垃圾拿到樓下倒掉。請隨手關教室與洗手間的燈。另物品使用完畢, 請歸還原處以方便他人繼續使用。聚會完畢後, 請弟兄姐妹記得程序單及您攜帶的物品。遺忘的物品請至一樓餐廳的失物招領處取回。在12月31日以後未領取的物品, 教會將逕自處理。
- 8.粵語部**將於明年1月13日星期六晚上舉辦「親子講座」, 由姚美英牧師以國/粵語主講「你可以成為孩子的英雄」。屆時6時45分聚餐(一家一菜), 8時正聚會。歡迎大家攜友參加, 詳情請向黃家信弟兄 (wong_kashun@yahoo.com) 查詢。

本主日膳食/交通:
錫安五組/良友一、三組

下主日膳食/交通:
錫安六組/良友七組

國語部

主日崇拜 第一堂	: 主日 9:15 am - 10:30 am
主日崇拜 第二堂	: 主日 10:45 am - 12:00 pm
主日學	: 主日 9:15 am - 10:30 am
基本要道主日學	: 主日 10:45 am - 12:00 pm
禱告會	: 主日 8:30 am 及週三 8:00 pm
擘餅聚會	: 第一週三 8:00 pm 及第三主日崇拜時
姊妹會	: 週二 10:00 am - 12:00 pm
錫安團契	: 週五 7:30 pm
青年團契	: 週五 8:00 pm
良友團契	: 週六 6:00 pm

國語主日崇拜

9:15am 崇拜程序

詩歌	是何嬰孩? (教會聖詩 123 首)	會眾
	聽啊, 天使高聲唱(教會聖詩 119 首)	
	快樂歡欣向主敬拜(教會聖詩 264 首)	
禱告		會眾
讀經	詩篇第四十四篇	會眾
詩歌	啊! 聖善夜(教會聖詩 139 首)	會眾
信息	聖誕平安	陳昆華弟兄
	經文: 路加福音 2:1-20	

迎新、報告	主席
祝福頌	會眾
祝禱	黎煥森長老

10:45am 崇拜程序

詩歌	是何嬰孩? (教會聖詩 123 首)	會眾
	聽啊, 天使高聲唱(教會聖詩 119 首)	
	快樂歡欣向主敬拜(教會聖詩 264 首)	
禱告		會眾
讀經	詩篇第四十四篇	會眾
詩歌	啊! 聖善夜(教會聖詩 139 首)	會眾
信息	聖誕平安	陳昆華弟兄
	經文: 路加福音 2:1-20	

迎新、報告	主席
祝福頌	會眾
祝禱	黎煥森長老

崇拜司事

司事	本主日 9:15am	本主日 10:45am	下主日 9:15am	下主日 10:45am
講員	陳昆華弟兄	陳昆華弟兄	焦惠東弟兄	焦惠東弟兄
領詩	丁一強	丁一強	余志賢	余志賢
司琴	顧 韡	顧 韡	關安宏	關安宏
招待	夏又新 杜 敏	賀興華 袁筱慧 梁崇建 王衛華	夏又新 杜 敏	賀興華 袁筱慧 梁崇建 王衛華

粵語主日崇拜

崇拜程序

	會前禱告, 請弟兄姐妹保持安靜, 同心禱告	
詩歌	進入祂的門(教會聖詩 118 首)	會眾
	救贖大愛(教會聖詩 130 首)	
	聽啊, 天使高聲唱(教會聖詩 119 首)	
	普世歡騰(教會聖詩 117 首)	
	平安夜, 聖善夜(教會聖詩 138 首)	

禱告		
啟應經文	詩篇第一百零五篇 1-25 節	會眾
信息	耶穌是誰	李忠勇長老
	經文: 約翰福音 1:1-2	

歡迎及家事分享		梁寶權弟兄
祝福頌	願神天天賜福保護你,	會眾
	要信靠祂遵行祂旨意。	
	願神在你心中, 免受罪惡困擾。	
	享平安, 享喜樂, 享主愛。(x2)	

結束禱告	李忠勇長老
------	-------

崇拜司事

司事	本主日	下主日
講員	李忠勇長老	李宏基弟兄
領詩	梁寶權	陳兆佳
司琴	鄭余志賢	鄭余志賢
影音	程志康、葉沛泉	葉沛泉、余明康
招待	黃淑珍、葉馬慧玲	謝義棠、謝溫秀蘭

粵語部

主日崇拜	: 主日 10:45 am - 12:00 pm
主日學	: 主日 9:15 am - 10:15 am
禱告會	: 每月第二主日 1:00 pm - 2:00 pm 及 每月第四週三 7:30 pm
擘餅聚會	: 第二主日崇拜時
成人團契	: 週五 7:45 pm - 9:30 pm
職青團契	: 週五 7:45 pm - 9:30 pm
迦勒團契	: 每月第三週六 2:00 pm - 4:00 pm
姊妹會	: 週二 10:00 am - 12:00 pm
親子小組	: 每月第二週六 6:30 pm - 9:00 pm